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Jaarverslag 2022 – 2023 

 
Hierbij het jaarverslag van Plaatselijk Belang Hindeloopen (PBH) over de periode tussen de algemene 
ledenvergadering (ALV) gehouden op vrijdag 22 april 2022 en 24 maart 2023. Naast dat het 
jaarverslag wordt gepresenteerd tijdens de ALV is het  tevens te vinden op onze website 
www.hindeloopen.nl.  
 
Vluchtelingenopvang 
Zoals in het vorige jaarverslag is opgenomen speelt PBH een centrale rol bij de vluchtelingenopvang 
in de Stadsboerderij. Nadat de gemeenschap in de maanden februari en maart 2022 de opvang 
opzette zijn de vrijwilligers daarna gestaag verder gegaan met het begeleiden van onze Oekraïense 
gasten. Er is een coördinatieteam gevormd met Wilt Kelderhuis en Jaap Kruis als eerste 
aanspreekpunten, bestuursleden van PBH (Durk van Tuinen en Sander van Elselo) zijn daarbij 
aangesloten vanuit een financiële rol en het onderhouden van het contact met de Gemeente SWF. 
Naast het beheer van de financiën door PBH is er bijgedragen aan een structurele oplossing tussen 
stadsboerderij en de Gemeente SWF ten behoeve van de vaste kosten. Uiteindelijk heeft dit ertoe 
geleid dat de vluchtelingenopvang per februari 2023 het predicaat ‘gemeentelijk’ heeft gekregen en 
niet meer als particuliere opvang wordt aangemerkt.    
 
Zomerbloeiers 
In samenwerking met Ondernemers Belang Hindeloopen is de actie ‘zomerboeiers’ voortgezet. In 
2021 waren er 5 bruggen voorzien van 2 hangbakken met zomerbloeiers, dit hebben we uitgebreid 
naar 10 bruggen (20 hangbakken). De hangbakken zijn geleverd door Fleurig Buiten te Koudum. In 
het zomerseizoen 2023 worden de hangbakken wederom gevuld en opgehangen op de bruggen. We 
zullen wel betere afspraken maken voor het onderhoud omdat er nogal verschil zat in de 
‘levensduur’ van de beplanting. Voor de bekostiging van de jaarlijkse actie is financiering 
aangevraagd bij het FIKS omgevingsfonds (Windpark Fryslân) maar helaas is dit verzoek afgewezen. 
De jaarlijkse kosten worden gedeeld met Ondernemers Belang Hindeloopen.   
 
Dodenherdenking  
Na alle COVID-19 beperkingen hebben we 4 mei 2022 de traditionele dodenherdenking weer kunnen 
houden. We hebben de inwoners geïnformeerd via een aankondiging in ULW en aanplakbiljetten. De 
herdenking is enigszins aangepast aan de situatie in Oekraïne en een Oekraïense bewoner van de 
Stadsboerderij heeft een gedicht voorgedragen tijdens de herdenking. Verder is de herdenking ook in 
de Engelse taal begeleid zodat het voor alle nationaliteiten te volgen was.    
 
Kerstbrodenactie 
Op zaterdag 24 december hebben we als bestuur PBH bij alle oudere alleenstaanden in Hindeloopen 
een kerstbrood incl. kerstgroet bezorgd. In 2022 deden we dat voor de derde maal en we hopen dit 
voort te kunnen zetten. Totaal zijn er circa 60 kerstbroden bezorgd, geleverd door Spar Sikkes. 
 
Zwemtrap Ids 
Na enkele jaren is er, onder voorwaarden, goedkeuring verleend voor de aanleg van een (zwem)trap 
bij Ids z’n hoofd. Steenzetterij Ligthart BV uit Harlingen werd door het Wetterskip Fryslân benoemd 
als de aangewezen partij om de werkzaamheden uit te voeren. PBH heeft de volledige financiering 
aangevraagd en verkregen vanuit het FIKS omgevingsfonds (Windpark Fryslân). Als PBH hadden we 
de aanleg graag op een andere wijze gedaan maar de mogelijkheden waren beperkt. Voor de 
zomerperiode pogen we nog een leuning toe te voegen en de treden meer te egaliseren.    
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Visieplan 
In het jaar 2022 heeft het bestuur van PBH het nieuwe visieplan ontwikkeld. Medio 2022 hebben 
twee de studenten, waaronder Joost Houtsma, handreikingen gegeven voor het nieuwe visieplan. 
Het bestuur van PBH heeft daar dankbaar gebruik van gemaakt en zaken aangevuld wat uiteindelijk 
tot het resultaat heeft geleid. Het visieplan wordt behandeld tijdens de ALV 2023. 
 
Kascontrole commissies de Hindeloop, Sinterklaascommissie, Uus likje wraald en de culturele 
commissie 
De controle is gedaan door de kascommissieleden Wieger van Tuinen en Douwe Bokma. 
Laatstgenoemde verving hierbij Ineke Mulder – Grasman i.v.m. ziekte.   
 
Kerstverlichting 
Zoals ieder jaar is door PBH de ophaalbrug op de haven in de lichtjes gezet, met dank aan de 
stroomvoorziening van de Hielper haven.  
 
Duofiets 
PBH treedt op als initiatiefnemer in het project ‘duofiets’ ten behoeve van ouderen of minder 
mobiele mensen. Tijdens een recente brainstormsessie is besloten om ons dit jaar extra in te zetten 
voor deze groep inwoners. Hierbij werd het idee bedacht om een Duo-fiets aan te schaffen met als 
doel dat er zogenaamde “fietsbuddy’s” zich aanmelden. De fietsbuddy is iemand die de duofiets kan 
besturen. Zo kan een ieder op een gewenst moment de fiets gaan reserveren met zijn of haar 
fietsbuddy. Dit project is inmiddels voorgesteld bij het Voordebuurtfonds en hieruit hebben wij een 
vergoeding toegezegd gekregen van maximaal € 4.000,00. Tevens hebben we een bijdrage gevraagd 
aan het FIKS omgevingsfonds en zullen we starten met een crowdfundings actie. De crowdfunding 
gaat via de RegioBank. Zij hebben een initiatief ‘Samen voor de buurt’ opgericht waarbij wij als 
buurtzame bank ons steentje willen bijdragen aan de leefbaarheid van onze buurten. RegioBank 
sponsort dus alle promotiemiddelen die wij kunnen inzetten om kenbaarheid aan het initiatief te 
geven. We hopen dat het een enorm succes wordt. 
 
Jeugdcommissie 
In verband met het wegvallen van Jûngfòlk als stichting die voor de jeugd activiteiten organiseerde 
heeft PBH gepoogd om dit gaat (ten dele) op te vullen. Het bestuur van PBH heeft de kinderoptocht 
op Koningsdag 2022 georganiseerd waarbij al snel ondersteuning werd geboden door inwoners. 
Sinds het najaar van 2022 is er een nieuwe jeugdcommissie gevormd binnen PBH. Deze commissie 
bestaat uit Monique de Vreeze, Froukje Hobma, Christiana Benniks en Chantal Prey. In de 
februarimaand 2023 heeft de commissie een spokentocht georganiseerd voor verschillende 
leeftijden. In totaal hebben maar liefst 80 kinderen deelgenomen. Naast dat de kinderen een kleine 
financiële bijdrage hebben geleverd heeft PBH de overige kosten voor rekening genomen. Er is nog 
een financieringsverzoek gedaan aan Jûngfòlk maar dat is negatief beantwoord. Voor het jaar 2023 
heeft de commissie meer plannen voor de jeugd en PBH heeft toegezegd dit te ondersteunen. 
Komende maanden zal er door het bestuur van PBH worden gewerkt aan een budget voor de 
commissie.  
 
Woningbeleid 
Naar aanleiding van inbreng van leden tijdens de ALV 2022 is verkend op welke wijze PBH een 
bijdrage zou kunnen leveren in het werken conform het nieuwe bestemmingsplan door de Gemeente 
SWF. Het nieuwe bestemmingsplan voor Hindeloopen ligt tot en met 2 maart ter inzage en zal in de 
loop van 2023 van kracht worden. Zoals bekend, en eerder gerapporteerd aan de leden, heeft PBH 
een bijdrage geleverd op het gebied van regelgeving voor tweede woningen en (commerciële) 
verhuur. Het bestuur van PBH is van mening invulling te geven aan de oproep in de ALV 2022, 
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aandacht voor het naleven van het bestemmingsplan, door middel van het oprichten van een 
commissie woningbeleid. Het doel van deze commissie is puur om te volgen of conform het 
bestemmingsplan wordt gewerkt en de commissie kan namens PBH in contact treden 
(aanspreekpunt) met de Gemeente SWF. Het voorstel ligt voor ter besluitvorming tijdens de ALV 
2023.  
 
Overlast jongeren 
Gedurende het jaar 2022 werd het bestuur van PBH steeds vaker aangesproken door inwoners over 
overlast, met name in de avonduren, door jongeren. Als bestuur hebben we dit ook met eigen ogen 
geconstateerd en op enig moment besloten om een bericht via Facebook te verspreiden. Kort daarna 
is er nog een korte reactie gegeven aan de Leeuwarder Courant. 
 
Schouw  
In 2022 is de schouw in de maand november uitgevoerd. Meine Beukens is contactpersoon vanuit 
PBH. Net als vorige jaren is er een overzicht gemaakt van zaken die uitgevoerd dienen te worden.  
 
No Hylpen 
In september 2021 heeft de commissie met Toeck uit Burgum een enquête gehouden deze is massaal 
ingevuld en het bleek dat er een grote behoefte was om onze stad ten behoeve van de leefbaarheid 
uit te breiden. De commissie is met deze uitslag naar de gemeente gegaan en heeft daar vele 
gesprekken gevoerd met als uitkomst dat op 7 februari 2023 een informatiebijeenkomst is 
georganiseerd. De bijeenkomst werd door circa 120 inwoners bezocht.  
Tevens is de commissie afgelopen ¾ jaar met een plan bezig geweest om 17 appartementen voor 
senioren te realiseren. Helaas moest begin januari van dit jaar de conclusie worden getrokken dat de 
kosten te hoog werden, dit was een grote tegenvaller voor alle betrokkenen. 
 
 
  


